

## MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, MAY 21, 1986

(7)

[Text]

The Sub-Committee on the Disabled and the Handicapped of the Standing Committee on Communications and Culture met at 3:38 o'clock p.m., this day, the Chairman, Patrick Boyer, presiding.

*Members of the Sub-Committee present:* Patrick Boyer, Roland de Corneille, Bruce Halliday, Jean-Luc Joncas and Neil Young.

*In attendance:* Jay S. Madsen, Committee Researcher.

*Witnesses: From the Canadian Rehabilitation Council for the Disabled:* J.R. Sarney, National Executive Director. *From the Advocacy Resource Centre for the Handicapped:* Shari Stein, Barrister-Solicitor.

The Sub-Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, May 28, 1985 (*See Minutes of Proceedings and Evidence of March 5, 1986, Issue No. 1*).

J.R. Sarney made a statement and answered questions.

Shari Stein made a statement.

On motion of Neil Young, it was agreed,—That the full brief of Shari Stein be appended to this issue. (*See Appendix "DH1H-1"*).

At 4:49 o'clock p.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

*Le greffier du Sous-comité*

Ellen Savage

*Clerk of the Sub-Committee*

## PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 21 MAI 1986

[Traduction]

Le Sous-comité du Comité permanent des communications et de la culture sur les invalides et les handicapés se réunit, aujourd'hui à 15 h 38, sous la présidence de Patrick Boyer, (*président*).

*Membres du Sous-comité présents:* Patrick Boyer, Roland de Corneille, Bruce Halliday, Jean-Luc Joncas, Neil Young.

*Aussi présent:* Jay S. Madsen, chargé de recherche du Comité.

*Témoins: Du Conseil canadien pour la réadaptation des handicapés:* J.R. Sarney, directeur exécutif national. *Du Advocacy Resource Centre for the Handicapped:* Shari Stein, avocate.

Le Sous-comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mardi 28 mai 1985. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du 5 mars 1986, fascicule n° 1*).

J.R. Sarney fait une déclaration et répond aux questions.

Shari Stein fait une déclaration.

Sur motion de Neil Young, il est convenu,—Que le mémoire de Shari Stein figure *in extenso* en appendice au présent fascicule. (*Voir Appendice «DH1H-1»*).

A 16 h 49, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.